
Kadrina Keskkooli hoolekogu protokoll

Koosoleku toimumisaeg: 29. mail kell 18.00 

Osalesid: Kersti Lužkov, Mai Fäelmann, Margit Murumägi, Ain Suurkaev, Madis Viise, Alo 

Laaniste, Karl Meos

Puudus: Kuno Rooba.

Kutsutud: Kadrina vallavanem Kairit Pihlak, kooli direktor Arvo Pani.

Päevakord:

1. 2017.a. investeeringute täitmine ja 2018.a. investeeringud

2. Õppeaasta lõpetamine, valmistumine uueks õppeaastaks.

3. Jooksvad küsimused

Arvo Pani andis ülevaaate investeeringutest, mis kindlasti peaksid tehtud saama 2018. aasta jooksul.

Vallavanem Kairit Pihlak tutvustas huviringide tegevusele raha taotlemise (2019. aastaks) tingimusi.

Jätkuvalt on toitlustajaga probleemid, etteantud menüü enamasti ei kehti, sest pidevalt seda 

muudetakse. Toidud on väga ühekülgsed, kvaliteet ei vasta nõuetele, toitlustajaga suhtlemine raske.

Otsustati:

Koolitoidu teemaga tuleb kindlasti tegeleda, hanke kohaselt on sama toitlustaja koolil veel neli 

aastat. 
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